
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA, DE CARÀCTER ORDINÀRIA, CELEBRADA
EL DIA 7 DE MARÇ DE 2024

A la Casa Consistorial de la Vila de Deià, a 7 de març de 2024, essent les 19:00 hores,
es reuneix l’Ajuntament en Ple a l’objecte de celebrar sessió pública ordinaria, en
primera convocatòria, sota la Presidència del Sr. Batle Lluís Enric Apesteguia Ripoll,
i l’assistència dels Srs. Regidors citats prèviament en forma, que es diran a
continuació: Sra. Gabriele Marianne Poppelreuter, Sr. Josep Salas Jiménez, Sra. Maria
Henar Arribas Simón, i el Sr. Francisco Javier Salas Santos, assistits per la Secretària-
interventora interina de la Corporació: Sra. Siham Ferdi Sabir.

El senyor Batle dóna la benvinguda als regidors i regidores. Així mateix, excusa
l’absència del senyor Juan Puigserver Rullan, que no ha pogut assistir el dia d’avui.

Declarada oberta la sessió, a les 19:05 hores, es passa a tractar els assumptes inclosos
a l’ordre del dia:

1. APROVACIÓ DE LES ACTES PLENÀRIES ANTERIORS

Es proposa l’aprovació de les actes de sessions anteriors: 02/11/2023 + 21/11/2023 +
30/11/2023 + 30/01/2024.

Es procedeix a la votació, i s’aprova per unanimitat dels membres presents.

ACORD:

ÚNIC.- Aprovar les actes dels Plens anteriors següents:

- Ple extraordinari de dia 02/11/2023
- Ple extraordinari de dia 21/11/2023
- Ple ordinari de dia 30/11/2023
- Ple ordinari de dia 30/01/2024

2. PROPOSTA D'APROVACIÓ DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE
CRÈDIT

El senyor Batle explica que el REC és el corresponent a les factures dels mesos de
gener i febrer 2024.
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No hi ha cap pregunta ni consulta sobre el punt.

La senyora Maria Cristina López Martí procedeix a sortir de la Sala de Plens degut a
què una de les factures objecte d’aprovació correspon a un familiar seu.

Es procedeix a la votació, que queda de la següent manera:

A favor:

- Lluís Enric Apesteguia Ripoll.
- Gabriele Marianne Poppelreuter.
- Josep Salas Jiménez.
- Maria Henar Arribas Simón.

Abstenció:

- Francisco Javier Salas Santos.
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ACORDS:

PRIMER.- Aprovar el reconeixement dels crèdits expressats en els annexos I i II, sens
perjudici d’exigir les responsabilitats corresponents per la reali�ació de despeses
sense partida pressupostària i sense prèvia contractació d’acord amb la Llei 9/2017 de
contractes del sector públic.

SEGON.- Ordenar el pagament dels crèdits expressats en l’annex I i aplicar-los a les
partides corresponents a càrrec del Pressupost de l’exercici 2024.

3. DECLARACIONS INSTITUCIONALS
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4. DONAR COMPTES DELS DECRETS DE BATLIA

El senyor Batle explica que com a informacions de Batlia, vol donar comptes de les
licitacions d’obres que s’han duit a terme.
Com sabeu, vàrem tornar a licitar l'execució d'obres de millora dels carrers i de les
canonades d'aigua i també de les que duen la resta de serveis en el carrer Porxo, Es
Verger, sa Vinya vella, el carrer Robert Graves i Felip Bauçà, dues licitacions
diferents. Així mateix, es va tornar a licitar les obres de l’Ajuntament.

Les licitacions de les obres dels carrers han quedat deserts. La licitació de les obres
de l’Ajuntament es troben en fase de requeriment.

El Batle sol·licita públicament si hi ha coneixement d’alguna empresa de construcció
que estigui interessada a reali�ar les obres que han quedat desertes, per poder
inclourer-lo en el procés de contractació negociat sense publicitat.

5. TORN OBERT DE PARAULES
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Francisco Javier Salas: Sobre Llucalcari, no sé si has vist l’escrit que entrat el Gremi
de margers? Es queixen dels marges, aporten fotos.

Batle: Sí, he vist les fotos i també hi vaig estar. Nosaltres com a Ajuntament li vàrem
dir al Gremi de margers que registrin la seva protesta al Consell de Mallorca, que és
l’obligat. A l’Ajuntament li pertoca iniciar un possible expedient d’infracció
urbanística.

Francisco Javier Salas: S’ha d’enviar el tècnic i obrir un expedient com qualsevol
particular. Enviar també a la Policia Local per comprovar la seguretat de les obres.

Veïnada: Ses obres de sa carretera de Llucalcari, quina previsió tenen per acabar?
Tenim un greu problema amb el mini bus del TIB que duu a Valldemossa. Ses
aturades colapsen i deixa gent en les aturades degut a què van plens.

Batle: Sempre mos hem queixat del tamany dels busos del TIB. Mos hem enterat com
qualsevol usuari que han canviat a un mini bus degut a les obres de la carretera. No
hem tingut res a veure des de l’Ajuntament sobre aquest canvi de busos.
Arran de les nombroses queixes, hem contactat amb el TIB, pel tema de què el bus de
Valldemossa parteixi abans de què arribi el mini bus de Deià. Ens han garantit que
priori�aran els residents a l’hora de pujar en els busos.

Vaïnat: Si hay un calendario del ACIRE, creo que desde enero. Pero yo no veo nada.

Batle: Hem demanat les senyals, encara no han arribat, estem pendents. Tot i que
l’Ordenança està vigent, però no s’està aplicant. La seva introducció serà progressiva.

No havent més preguntes ni precs, s’aixeca la sessió essent les 19:42 hores.

La secretària Vist i Plau
El President del Ple,

Siham Ferdi Sabir Lluís Enric Apesteguia Ripoll

C
od

i V
al

id
ac

ió
: A

SQ
JA

AT
K6

LH
E4

T6
TH

5T
63

SH
SD

 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//a

jd
ei

a.
se

de
le

ct
ro

ni
ca

.e
s/

 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 7
 d

e 
7 


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Deià
	2024-09-30T13:44:29+0200
	Deià
	SIHAM FERDI SABIR - 41706618M (FIRMA)
	Ho accepto


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Deià
	2024-09-30T14:20:13+0200
	Deià
	LLUÍS ENRIC APESTEGUIA RIPOLL - 43171358J (FIRMA)
	Ho accepto




